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深度游深度游韩国 首尔+济州岛+釜山首尔+济州岛+釜山晚天
8  6

第一天  吉隆坡 / 仁川        （机上用餐）

集合于吉隆坡国际机场，乘搭国际航班飞往美丽的韩国。

 

第二天  仁川 / 首尔           （午晚）

早上抵达仁川机场，游览松月洞童话村，整个小鎮就像一個巨大的３Ｄ童話彩
繪村，以各國童話故事當作主題，除了住宅的牆面上有漂亮的彩繪塗鴉，還有
非常多立體童話公仔的佈置與造景，像是可愛的巨大小木偶皮諾丘、白雪公主
城堡、小鹿斑比等，不只觀光客愛來，就連韓妞歐逆也都拍的不亦樂乎，旁邊
還有熱鬧的中華街可以逛街吃美食，是不能錯過的首爾景點。毕后，送往参观
冬季恋歌的拍摄场地南怡岛，你可以欣赏韩国少有的人工湖泊美景。过后，前
往在2016年建成的“邵阳江天空步道”，旁边便是春川地标建筑~邵阳2桥和邵
阳江少女像。天空步道全长174米，其中玻璃步道长156米。天空步道的尽头为
圆形广场，广场地面也由玻璃支撑，两旁有展望台。毕后返回首尔，前往弘大
街逛逛。
酒店：首尔M酒店或同级（当地4星级酒店）
 

第三天  首尔          （早午晚）

早餐后，前往外观青瓦台舍廊房。青瓦台舍廊房的前身是总统秘书室长公馆，
自1996年2月青瓦台前面的道路开放之后，开始成为向国民提供便利和看点的
综合文化空间。接着前往参观景福宫（含门票），此宫建于1394年朝鲜李朝时
代，有五百余年历史。然后游览国立民俗博物馆（周二闭馆），展示韩国的传
统生活方式的地方，是韩国唯一全面展示民俗生活历史的国立综合博物馆。过
后，游览北村韩屋村，是一处在首尔有着600年悠久历史的韩国传统居住区。
它曾经是王室高官或贵族们居住的高级住宅区，因而非常有名。里面的住宅全
是朝鲜时代的青瓦房，作为上流阶层的建筑形态保存至今。最初这里仅有几户
高耸大门的贵族人家和30多户韩屋，而在日本统治末期和6.25韩国收复之后保
留了现在的面貌。毕后，前往紫菜博物馆参观。毕后，将安排体验DIY泡菜，
在专人指导下及采用韩国正宗配料，您可自行DIY制作泡菜，充份享受自己制
作泡菜的乐趣，亲身体验韩国泡菜的魅力；随后，安排传统服饰体验，全团贵
宾均将成为今天的最佳男女主角，换上古代传统的韩服，体验韩国传统文化。
尔后送往韩国人参专卖店和时尚彩妆店。毕后，前往明洞及天免税店，此外还
有各种品牌店聚集在中央大街的两边。
酒店：首尔M酒店或同级（当地4星级酒店）

第四天  首尔 / 济州岛         （早午晚）

早餐后，游览特丽爱美术馆，各展馆使用AR和3D错视美术效果，是将游客变成
主人公的新概念文化娱乐空间。这里展示的作品是世界首次使用AR技术提供给
游客欣赏的美术作品，它不同于以往美术馆的严肃，不仅能够给游客带来精彩
的视觉感受，还带动了游客参观的活跃气氛。过后，前往仁寺洞，是一处出售
贵重古董的地方。仁寺洞以大道为中心，两侧分布着许多胡同，如同迷宫一般
。在这迷宫中隐藏着众多画廊、传统工艺店、古代美术店、传统茶馆、传统餐
厅、咖啡馆等。毕后，前往金浦机场乘搭内陆航班飞往济州岛。抵达后，游览
龙头岩，此岩是火山爆发时喷出的熔岩在海中凝结在海上而成，模样有如龙头
。然后前往被称为“鬼路”的神奇之路。
酒店：濟州島貝尼克酒店或同级（当地4星级酒店）

以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。
During major events / trade shows / peak season,
accommodation may not be in the city mentioned .

倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative

第五天  济州岛          （早午晚）

早餐后，游览城山日出峰，为汉拿山360个子火山之一, 也是世界最大的突出
于海岸的火山口。然后，将参观城邑民俗村，可以看到宅屋的屋顶是以茅草覆
盖，院墙是以石头砌成，还有民宅的门户是以木架取代。接着，前往由树木茂
盛的悬崖绝壁轰然飞流直泻而下,形成美丽的奇景天地渊瀑布。接着，游览泰
迪熊博物馆，在内展示着各国不同造型的玩偶熊。
酒店：濟州島貝尼克酒店或同级（当地4星级酒店）

第六天  济州岛 / 釜山         （早午晚）

早餐后，送往机场乘搭内陆班机前往釜山。抵达后，游览釜山最具代表性的名
胜之一-太宗台。因长期受波涛的侵蚀，形成长达100米的悬崖绝壁。郁郁葱葱
的树林和汹涌澎湃的波涛构成了太宗台绝佳的美景。毕后，前往Nurimaru APEC
世峰楼，是为2005年召开的世界首脑峰会而建，是日均客流量达四五千人的知
名景点。世峰楼不仅是高水准的世界会展中心典范，更是釜山人引以为傲的建
筑。过后续往韩国唯一一座位于海边的寺庙-海东龙宫寺，周边景色非常优美
。毕后，我们将带领您前往被人们为釜山的马丘比丘-甘川文化村，呈階梯式
聚集在一起的房子以巷弄为中心所形成的美丽村落。
酒店：釜山阿班酒店或同级（当地4星级酒店）

第七天  釜山          （早午晚）

早餐后，游览BIFF广场（也称为釜山国际电影街）,这里已不单单是看电影的地
方，也是享受购物和娱乐的综合性文化空间。续往韩国最大的水产市场扎噶其
市场，市场里可以吃到现做现卖的生鱼片，十分有意思。驱车前往龙头山公园
，是深受釜山市民喜爱的休憩场所。而最有名的正是釜山塔（含登塔），可一
览釜山市内及釜山港口的全景。续往购物乐园光复洞时装街，是文化藝術和時
尚的中心，可謂是釜山的明洞。毕后，将参观护肝宝专卖店和免税店。
酒店：釜山阿班酒店或同级（当地4星级酒店）

第八天  釜山 / 吉隆坡    （早/机上用餐）

享用早餐后，将前往土特产店自由购物，作最后冲刺，购买韩国当地特产。之
后前往国际机场乘搭班机，带着美好回忆飞返吉隆坡。



一团游三地、体验韩国三大著名旅游城市 - 首尔/济州岛/釜山

Travel to 3 most famous city in Korea - Seoul/Jeju Island/Busan
釜山的马丘比丘 - 甘川文化村

“Machu Picchu of Busan” - Gamcheon Culture Village
首尔进、釜山出，不走回头路 In Seoul, out Busan, no return routes
特丽爱美术馆 - 各展馆使用AR和3D错视美术效果的展览馆

The Trickeye Museum, is "one of a kind" painting gallery which combines art with 
high-end technology featuring AR (Augmented Reality) effect and 2D/3D illusions

行程特色 Highlights:

特点美食 Meal Highlights:

SEOUL + JEJU ISLAND
+ BUSANKOREA DISCOVERY

NightsDays
8  6

价格 Price : 出发日期 Departure Date :联络方式 Contact :

Day 1  Kuala Lumpur / INCHEON                  (mob)
Assemble at Kuala Lumpur International Airport take a departure flight to 
Seoul.

Day 2   INCHEON / SEOUL              (lD)
Upon arrive Incheon, visit to Incheon Songwol-dong Fairytale Village,  occupies 
a few blocks west of Incheon Chinatown. It is only a short walking distance 
away and can be easily reached through Jayu park or starting directly from 
Incheon Station. Then will proceed to famous Korean drama - Winter Sonata 
shooting place Nami Island. Here the broad grasslands and forest septemlo-
bus Road complement each other. Then will proceed to Soyanggang Skywalk, 
is an observatory facilty set up on Uiamho Lake. The walking path, comprised 
of transparent glass, is 156m long and offers a thrill to tourists as they feel 
they are walking over the lake. After that, transfer back to Seoul and 
shopping at Hongdae Street.
Hotel: Seoul M Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 3   SEOUL             (BlD)
After breakfast, proceed to view the South Korean president’s official 
residence Cheongwadae, will make arrangement for take pictures. Then, 
transfer to visit to Korean “Myeongseong” shooting place - Gyeongbokgung 
(entrance included), is the royal palace located in Seoul City. Built in 1394 and 
reconstructed in 1867 during Joseon Dynasty. Continue visit to National Folk 
Museum (closed on Tuesday), showcase the traditional Korean lifestyle, it is 
Korea's only comprehensive display of folk life history of national. Then will 
proceed to Bukchon Hanok Village, surrounded by Gyeongbokgung Palace, 
Changdeokgung Palace and Jongmyo Shrine, Bukchon Hanok Village is 
home to hundreds of traditional houses, called hanok, that date back to the 
Joseon Dynasty. Then will proceed to visit Seaweed Museum. After this experi-
ence DIY Kimchi + Hanbok. Here can learn the art of making Kimchi and also 
get a change to snap a photo dressed in Traditional Korean Costume 
“Hanbok”.  After that, proceed to Ginseng Shop and Cosmetic Outlet. Upon 
finished, shopping at Myeongdong and Lotte Duty Free shop.
Hotel: Seoul M Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 4   SEOUL / jeju island          (BlD)
After breakfast, proceed to The Trickeye Museum, is "one of a kind" painting 
gallery which combines art with high-end technology featuring AR 
(Augmented Reality) effect and 2D/3D illusions. Instead of merely viewing 
paintings as one would in a typical art gallery, visitors can interact with 
paintings using the newly developed Trickeye Camera app to make paintings 
come alive and become part of the artworks while recording it on video or 
taking pictures. After that, proceed to Insa-dong Street, is one of the most 
memorable attractions in Seoul and represents the focal point of Korean 
traditional culture and crafts. Then transfer to Gimpo airport for domestic 
flight to Jeju Island. Upon arrival, visit to Yongduam Rock, this rock is volcanic 
rock that is emitted when a volcanic eruption of lava in the sea. Then visit to 
Mysterious Road experience in violation to the attractiveness of the mysterious 
of nature. 
Hotel: Benikea Jeju Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 5  JEJU ISLAND         (bLD)
After breakfast, visit to Seongsan Sunrise Peak, the summit is to highlight the 
world’s largest crater on the coast. Then visit to Seongeup Folk Village. 
Continue visit to Cheonjiyeon Falls. After that, visit to Teddy Bear Museum, offers 
a glimpse into the unique lifestyle of Teddy Bears. 
Hotel: Benikea Jeju Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 6  JEJU ISLAND / BUSAN        (bLD)
After breakfast, proceed to airport for domestic flight to Busan, Upon arrival, 
proceed to visit Taejongdae Park, designated as a Busan monument, along 
with Oryukdo Island, Taejongdae represents Busan, and is especially famous 
for its rock beach. Featuring its highest peak at 250 meters, there are forests 
of pine trees and 200 other varieties of trees. Then will visit to APEC House, the 
name Nurimaru APEC House is created by combining the Korean words nuri 
(“world”) and maru (“summit”), and “APEC House,” which refers to an APEC 
conference hall. Collectively, it means “a house where the world summits 
gather together for an APEC meeting.” After this, will proceed to visit 
Haedong Yonggungsa Temple, most temples in Korea are located in the 
mountains. It was first built in 1376 by the great Buddhist teacher known 
as Naong during the Goryeo Dynasty. Then will visit to Gamcheon Culture 
Village is formed by houses built in staircase-fashion on the foothills of a 
coastal mountain, earning this village the nickname of "Machu Picchu of 
Busan." 
Hotel: Busan Arban City Hotel or similar (Local 4star hotel) 

Day 7  BUSAN          (bLD)
After breakfast, visit to BIFF Square, the area is often featured in Korean 
movies and dramas such as the film “Boy Goes to Heaven (2005)" and the 
drama “Spring Waltz (2006)." Busan’s modern movie district was originally 
little more than a pair of cinemas that were built following Korea’s liberation 
from Japanese colonial rule over half a century ago. Then will visit to Jagalchi 
Market, located on the shoreside road in Busan's Jung-gu, is Korea's largest 
seafood market, selling both live and dried fish. After the Korean War the 
market solidified itself as a fish market. visit to Yongdusan Park with Busan 
tower (include ticket). Busan Tower is a symbol of Busan that stands proudly 
69 m above sea level at a height of 120 m. The top of the tower is modeled 
after the baldaquin of Dabotap Pagoda in Bulguksa Temple, Gyeongju. Then 
will proceed to Gwangbokdong street, located in Gwangbok-dong, Busan, this 
street captures the heart of fashion, art, culture, and shopping in Busan. As 
“Busan's Myeong-dong, it stretches from the escalator entrance (ascending 
to Yongdusan Park) to Gukje Market. Then will proceed to Korea herb shop 
and duty free shop. 
Hotel: Busan Arban City Hotel or similar (Local 4star hotel) 

Day 8  busan / kuala lumpur                  (B/MOB)
After breakfast, proceed to shopping at Local Product Shop. After that, 
transfer to airport for your departure flight return Kuala Lumpur.

铁板鸡 Dakkalbi (Sizzling Plate Chicken)
烤肉自助餐 Korean BBQ Buffet
人参鸡汤 Samgyetang 
(Chicken Soup With Ginseng)
安东鸡 Andong Jimdak (Andong Chicken)
猪骨汤 Gamjatang (Korean Pork Bone Soup)
海鲜汤 Haemultang (Seafood Steamboat)
烤黑猪肉 Roast Black Pork 
韩定食 Hanjeongsik (Korean Set Meals)
韩式烤鱼 Korean Grilled Fish
韩式烤五花肉 Osam Bulgogi
(Korean Roast Pork Belly)
扎噶其自助餐 Jagalchy Buffet
韩式拌饭+火锅 Bibimpap + Shabu Shabu
(Korean Mix Rice + Steamboat)

保证餐餐韩国风味餐保证餐餐韩国风味餐
Guarantee all 

Korean Special Cuisine
Guarantee all 

Korean Special Cuisine


